
       Åkersberga BridgeSällskap        

        

Protokoll från Styrelsemöte i ÅBS 2023-04-20 
       

Plats: Vita Huset, Ekbacken, kl 15.15 - 16.00 

Deltagare: ¤ Sven Mellkvist (Ordförande) Sven M ,  ¤ Jan Holm (Kassör) Jan H , ¤ Karl Kedland (Sekr) Karl K,                                     

¤ Yngve Frölander (Ansv Torsdag) Yngve F, ¤ Klas Holm (Ansv.Tisdag) Klas H, ¤ Hans Öhrling (Vice 

Tälingsledare) Hans Ö 

1. Ordföranden Sven M hälsade deltagarna välkomna. 

2. Den nära förestående Ålandsresan den 24-24 april gicks igenom. Ansvar för att nödvändig 

utrustning i form av Bridgemate-dator, guidekort, spelkort, protokoll etc kommer med, 

fördelades på styrelsemedlemmarna. Samling för avfärd kl 13.45 vid Åkersberga Busstation. 

3. Klas H meddelade att Viking Lines faktura hade ett tillägg på kr 3.000:- gällande 

”Bridgespelsavgift” om 100:- per spelare, som vi inte hade kalkylerat med. Styrelsen beslöt 

generöst att klubben skulle stå för denna ”extra” kostnad. Någon efterdebitering för 

medlemmarna kommer alltså ej att ske. 

4. Styrelsen beslöt att den på Cinderella planerade lottningen och prisutdelningen vad gäller den 

just avslutade Poängjakten i stället kommer att ske i spellokalen Vita Huset i samband med 

vår/sommaravslutningen framåt juni. Sker alltså ej ombord! 

5. Spelet ombord spelas som två partävlingar, som ej rapporteras till Bridgeförbundet. Priser till de 

sammanlagda vinnarna i de båda tävlingarna bestämdes till vinflaskor. 2 röda Amarone, typ, till 

vinnarparet, 2 vita extra goda, typ, till andrapristagna, 2 goda vita, typ, till tredjepristagarna samt 

2 läckra rosé, typ, till det lottade paret. Budgeten ligger på maximalt kr 1.500: för vininköpet. 

6. Sven M har mottagit diverse propgandamaterial från Bridgeförbundet i form av broschyrer som 

framhåller bridgens förmåga att hålla hjärnan i trim och spelets övriga positiva effekter. Allt för 

att locka fler att pröva på bridge. Styrelsen planerar att eventuellt till hösten använda materialet 

för att söka nya spelare. Ett förslag som kom upp var att informera besökande på Träffpunkt 

Fyren i Åkersberga om bridgens läkande förmåga. Något beslut i frågan togs ej, men kommer att 

diskuteras vidare vid något kommande styrelsemöte. 

7. Klubben har 2023-04-11 fått avslag på vår begäran om Verksamhetsbidrag Kultur för Äldre med 

motiveringen att ”Bridge räknas till kategorin Sport och hamnar inte inom riktlinjerna för bidrag 

till kultur för äldre”. 

8. Ordföranden Sven M tackade för visat intresse och avslutade mötet.     

 

Vid protokollet, 

 Åkersberga 2023-04-20 

Karl Kedland   


